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           REPUBLIKA HRVATSKA 
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA  
                    GRAD OMIŠ 
                  Gradsko vijeće 
 
Klasa: 021-01/13-01/05 
Urbroj: 2155/01-01-13-06 
Omiš, 17. prosinca 2013. 
 

Z A P I S N I K 
o radu 06. sjednice Gradskog vijeda Grada Omiša 

održane 17. prosinca 2013. godine u Omišu, ul. F. Benkovida 1/I 
 
Započeto u 09. 10. sati. 
Vrši se tonski zapis tijeka sjednice. 
Zapisnik se sačinjava na temelju tonskog zapisa. 
 
Voditeljica zapisnika: Ružica Jerčid 
 
NAZOČNI ČLANOVI VIJEDA: 

1. Ivan Škaričid, prof. 
2. Zvonko Močid, dr.med. 
3. Luka Barid 
4. Anđelko Kolovrat 
5. Ante Medid 
6. Ante Topid 
7. Neven Mimica 
8. Marina Utrobičid,prof. 
9. Zorica Terzid, dipl.iur. 
10. Neven Lelas, dipl.ing 
11. Jozo Kovačid, oec. 
12. Irena Zečid, dipl.pol. 
13. Filip Jurjevid 
14. Miljenko Vukasovid 
15. Ivan Barišid 
16. Ivan Pajdek, ing. 

 
NENAZOČNI ČLANOVI VIJEDA: 
       1. Tihana Barišid,dr.med. 
 
OSTALI NAZOČNI: 

1. dr.sc. Ivan Kovačid, gradonačelnik 
2. Ivo Tomasovid, dipl.oec., zamjenik gradonačelnika 
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3. Stipe Mekinid, prof., zamjenik gradonačelnika 
4. Lidija Pavkovid,dipl.iur., pročelnica Ureda gradonačelnika 
5. Neno Mimica, dipl.ing.pročelnik Odjela za KSD, UP i ZO 
6. Đeki Stanid, dipl.iur. pročelnik Odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti 
7. Meri Smailagid, dipl.oec., voditeljica Odsjeka za proračun i računovodstvo 
8. Mate Sovulj dipl.ing., upravitelj Vlastitog pogona 
9. Mateo Pezo,prof.  savjetnik za sport 
10. Josip Tomasovid, dipl.oec., direktor „Vodovod“ d.o.o. Omiš 

 
Neki vijednici su tijekom sjednice napuštali prostoriju i vradali se. Predsjedavatelj je 
kontinuirano skrbio o potrebnom kvorumu za nesmetano održavanje sjednice. 
Predsjedavatelj je predložio dnevni red kao u dostavljanim materijalima. 
Nakon glasovanja utvrđeno da je sa 16 glasova ZA jednoglasno usvojen slijededi 
 

d n e v n i   r e d 
 

1. Usvajanje zapisnika o radu 5. sjednice Gradskog vijeda Grada Omiša 
2. Vijednički upiti 
3. Prijedlog Proračuna Grada Omiša za 2014.g. 
4. Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna Grada Omiša za 2014.g. 
5. Prijedlog Izmjene programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Omiša za 2013.g. 
6. Prijedlog Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture   
     Grada Omiša za 2013.g. 
 

Ad 1/ 
USVAJANJE ZAPISNIKA O RADU 5. SJEDNICE GRADSKOG VIJEDA GRADA OMIŠA 

 
Na tekst zapisnika o radu 5. sjednice Gradskog vijeda Grada Omiša nije bilo primjedbi. 
Predsjedavatelj je tekst zapisnika dao na glasovanje potom je utvrđeno da je jednoglasno sa 
16 glasova ZA usvojen zapisnik o radu 5. sjednice Gradskog vijeda Grada Omiša. 

 
Ad 2/ 

VIJEDNIČKI UPITI 
 

Irena Zečić – traži tumačenje o tome tko je nadležan (gradonačelnik ili Gradsko vijede) za 
imenovanje  i razrješenje članova Upravnih vijeda ustanova koje je osnovao Grad  (Centra za 
kulturu i Festivalskog vijeda)? 
 
Đeki Stanid – odgovoriti de pisano za slijededu sjednicu. 
 
Irena Zečić – istaknula bi problem neregularnih uvjeta na dosta biračkih mjesta. Tko skrbi o 
tome, tko odabire biračka mjesta? Je li mogude provesti raspravu o opstojnosti velikog broja 
biračkih mjesta na području Grada Omiša? 
 
Lidija Pavkovid – Gradsko izborno povjerenstvo provodi postupak glasovanja na području 
Grada Omiša. Ono utvrđuje broj biračkih mjesta i konkretne lokacije kao i s kojeg područja 
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građani glasuju na kojem biračkom mjestu. Činjenica je da imamo puno biračkih mjesta zbog 
raspršenosti teritorija i da ima veliki broj mjesta koja nisu uvjetna za održavanje izbora. 
Gradsko izborno povjerenstvo, suočeno s problemom nedostatka adekvatnih prostora, 
pristaje na takve prostore i godinama se u istim prostorijama održava glasovanje.   
 
Ivan Škaričić – je li točno da je Ministarstvo turizma (ili netko nadležan) zatražilo da se 
ponovno obave izbori za članove Turističkog  Vijeda ili Skupštine turističke zajednice zbog 
propusta u formiranju?  
Traži za slijededu sjednicu dopis iz Ministarstva. 
 
Gradonačelnik – djelomično je točno – iz Ministarstva je javljeno  da način izbora članova 
Skupštine ne odgovara onome kako je to Ministarstvo tražilo. Izbor za članove Skupštine 
turističke zajednice je radio član Vaše stranke – tadašnji direktor.  Problem je u 5 ili 6 članova 
Skupštine jer tadašnji direktor nije radio prema Pravilnicima i Ministarstvo nije priznalo ni 
staru Skupštinu od 2010.g. 
 
Ivan Škaričić – imate i saznanja od policije tko je provalio u zgradu opdine i u ured 
gradonačelnika, što je oštedeno ili otuđeno? Za slijedede Vijede traži izvještaj od policije o 
ovom slučaju. 
 
Gradonačelnik – službeni dopis od policije nemamo, u dnevnom tisku je pisao da je uhvaden 
19-ogodišnji provalnik, ništa nije ukradeno iz ureda. 
 
Anđelko Kolovrat – vidio je da se pozivaju potencijalni investitori u poslovnu zonu Kostanje, 
pa pita postoji li ta zona ili ne? 
 
Gradonačelnik – poslovna zona Kostanje postoji u planovima, no za nju ne postoji 
urbanistički plan uređenja, a tek nakon toga ide postupak izvlaštenja od strane Hrvatskih 
šuma. Bududi da je taj postupak dugotrajan odlučili smo se na javni poziv potencijalnim 
investitorima i ukoliko ih bude Grad de zajedno s njima odrediti djelatnosti i raditi 
urbanistički plan uređenja. 
 
Ivan Pajdek – predlaže da se za jednu od slijededih sjednica Gradskog vijeda na dnevni red 
uvrsti rasprava o načinu na koji koncesionari na pomorskom dobru rade u toku ljetne sezone. 
Mišljenja je da bi  i koncesionari trebali biti prisutni na toj sjednici. Također je potrebno 
pripremiti svu zakonsku regulativu koja obrađuje ovo pitanje da bi koncesionari mogli znati 
kao se ponašati. 
 
Nenad Malenica  - komunalni redari  obilaze sve  plaže od  Omiša do Piska i na svim 
objektima koji imaju koncesijska odobrenja izvršena su  mjerenja. Utvrđeno je tko prelazi 
dozvoljene gabarite. Vlasnici objekta koji se ne pridržavaju odredbi iz koncesijskog odobrenja 
prijavljeni su građevinskoj, pomorskoj  i hidro građevinskoj inspekciji. O svim poduzetim 
radnjama podnijet je izvještaj i Vijedu za dodjelu koncesijskih odobrenja. Ove godine je 
donesena odluka da svaki koncesionar koji bude dva puta uhvaden u prekršaju, slijedede 
godine nede dobiti koncesijsko odobrenje. 
Ivan Barišić – slivne vode – potrebno je što prije napraviti Program – plan prioriteta na 
području grada Omiša vezano za ulaganja u održavanje potoka, bujica i ostalo što je vezano 
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za sliv voda.  Traži da mu se taj Plan dostavi. Također traži da se prema Hrvatskim vodama 
uputi pitanje koliko je novca s područja grada Omiša ubrano na ime slivne naknade i koliko 
su sredstava uložili na našem području.  
 
Neno Mimica – slaže se da je Plan potreban, no to je u nadležnosti Hrvatskih voda. Mi kao 
Grad možemo napraviti plan prioriteta i dostaviti ga njima, no oni rade prema prioritetima 
koje oni smatraju najvažnijima. Naše želje su jedno, a ono što oni imaju pod svojim 
ingerencijom je nešto drugo. 
 
Ivan Barišić – uređenje prometnica od strane Hrvatskih i Županijskih cesta –na sastanku s 
njima su dogovorene neke stvari no još se nije ništa napravilo – zašto i kada de? 
 
Ivo Tomasovid –u više navrata smo imali sastanke s predstavnicima Hrvatskih i Županijskih 
cesta, zadnja informacija koju smo od njih dobili je da de se riješiti ležedi policajci od raskršda 
na mostu do prvog tunela i pješački prijelaz kod Slavinja. Ulicu Put Borka nisu još spremni 
riješiti, no mi demo biti uporni i  dalje inzistirati. 
 
Ivan Barišić – komunalni odjel treba napraviti idejno rješenje ulice Put Borka, jer tamo je 
puno problema i sa šahtama i to ne mogu rješavati samo Hrvatske ceste – pisano ga izvijestiti 
o učinjenom. 
 
Filip Jurjević – raskršde na Priku (kod Splitske banke) – svjetlosna signalizacija – je li se što 
napravilo po tom pitanju? 
 
Ivo Tomasovid – taj smo problem iznijeli predstavniku Hrvatskih cesta i dogovoreno je da de 
se postaviti svjetlosna signalizacija, no još ne zna kada de se to realizirati. 
 
Neven Mimica –  ulaz i izlaz iz ulice Fra S. Vrlida – dokle se došlo s ovim projektom? 
 
Neno Mimica – napokon smo dobili lokacijsku dozvolu, sada ide parcelacijski elaborat i 
završetak glavnog projekta, zahtjev za potvrdu glavnog projekta. Imovinsko pravni odnosi još 
nisu regulirani, to de se raditi tek nakon parcelacijskog elaborata. 
 
Ivan Škaričić – može lis e izdati lokacijska dozvola ako nisu regulirani imovinsko pravni 
odnosi? 
 
Neno Mimica – može. Lokacijska dozvola po Zakonu o prostornom uređenju je dokument 
kojim se određuju uvjeti svih institucija i nije nužno imati riješene imovinsko pravne odnose. 

 
Ad 3/ 

PRIJEDLOG PRORAČUNA GRADA OMIŠA ZA 2014.G. 
 

Gradonačelnik je dostavio prijedlog proračuna za 2014. godinu te predložio Gradskom vijedu 
njegovo donošenje. 
Pisani materijal uz ovu točku dostavljen je svim članovima Vijeda. 
Meri Smailagid, voditeljica odsjeka za proračun izvijestila je u ovom predmetu. 
U otvorenoj raspravi sudjelovali su: 
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Miljenko Vukasović  - proračun je dosta realan i očekuje da de biti jednoglasno usvojen. 
 
Irena Zečić – proračun nije ništa posebniji od svih drugih, učiniti de se onoliko koliko se bude 
moglo, težište je na izgradnji dvorane, no postoji potreba izgradnje i drugih objekata u gradu 
npr. vrtida i sl. Međutim želi naglasiti potrebu brige o starijima i nemodnima. Kada demo 
konačno razgovarati o potrebi izgradnje doma za starije i nemodne, barem osigurati 
lokaciju… Podržati de proračun. 
 
Ivan Škaričić – na str. 13. u obrazloženju stoji da je za izgradnju vodoopskrbne mreže 
realizirano   0 %? Znamo da se vodoopskrba radi i da Grad to financira sa 10% sredstava. 
Znači li to da naša sredstva nisu trošena? 
 
Meri Smailagid – do kraja godine de najvjerojatnije biti realizirao oko 100.000,00 kuna, a ono 
što su sredstva Hrvatskih voda to ide preko Vodovoda. 7,6 milijuna se prikazuje kao plan za 
2014. godinu. 
 
Jozo Tomasovid – financiranje izgradnje vodoopskrbe uz srednji tok rijeke Cetine financirano 
je od strane Hrvatskih voda , a prema ugovoru između Vodovoda i Hrvatskih voda. Hrvatske 
vode su tijekom 2013. godine financirale sa cca 3 milijuna kuna (u odnosu 90 : 10 %). 
Očekujemo da de se to financiranje nastaviti i u slijededoj  godini, no nismo u to sigurni. 
Bududi da je nama plan tu izgradnju završiti onda smo planom proračuna za 2014. godinu 
planirali sredstva kao rezervu ako Hrvatske vode ne budu sudjelovale.  
Mi s hrvatskim vodama nemamo ugovor na 9,5 milijuna kuna nego na cca 3 milijuna i to je u 
cijelosti realizirano, no to nije proračunska stavka, nego to Hrvatske vode doznačuju 
Vodovodu. 
 
Ivan Škaričić – ovaj proračun se temelji na PUR-u iz 2009.g. Ozbiljna zamjerka ovom 
proračunu je neodgovornost prema određenim projektima koji su od ključne važnosti za 
Grad Omiš  prvenstveno projekt sanacija stijena. Druga je zamjerka na stav oko škole na 
Ribnjaku.  
Grad Omiš od Države je dobio zgradu na Punti (mala škola) da bi se tu realizirao dom za 
starije i nemodne osobe. Kako se taj projekt nije realizirao, prostor smo na korištenje 
dodijelili osnovnoj školi. Izgradnjom srednje škole na Ribnjaku oslobodio bi se prostor „male 
škole“ , srednja škola bi se preselila na Ribnjak čime bi se stvorio ogroman prostor za rješenje 
i škole i socijale. 
Gradonačelnik je iznio neka shvadanja oko gradnje nove škole i vidi da nema namjeru 
inzistirati na izgradnji te škole jer smatra da je takav projekt preskup. Zemljište je čisto 1/1, 
imamo glavni projekt, prijavljeno je za EU fondove i nema nikakvog problema inzistirati na 
lokacijskoj i građevinskoj  dozvoli tim više što to Grad ne košta niti jedne kune.  
Također smatramo da pristup EU projektima nije u dovoljnoj mjeri dobar odnosno da sve 
ono na čemu je  prethodna vlast radila smatrate lošim ili bespotrebnim i udaljavate  nas od 
korištenja sredstava iz Europskih fondova. Posebno ga zanima i neaktivnost oko cesta gdje 
pišete dopise, umjesto da se uhvatite toga, sklopite nagodbu s ljudima i to napravite. 
Iz navedenih razloga klub vijednika HDZ-a ne može dati  podršku ovom proračunu za 2014.g. 
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Jozo Kovačić – prijedlog proračuna smo raspravili na stranačkim tijelima i SDP de podržati 
proračun. Mišljenja je da je prihodovna strana proračuna prilično objektivna i može biti 
ostvarena. Ima primjedbu da na to da nisu predviđena nikakva sredstva za izgradnju 
kanalizacijskog kolektora za područje od Omiša do Piska, a na tom području od turističke 
djelatnosti Grad Omiš ima velike koristi. Treba iznadi način da se iz EU fondova povuku 
sredstva za projektiranje i rješenje ovoga problema. 
 
Neven Lelas – projekt sanacije stijena – natječaj iz 4. mjeseca nije prošao jer su u Fondu za 
zaštitu okoliša imali ozbiljne primjedbe na nedostatke u elaboratu zaštite od požara i 
elaborata zaštite na radu i niz drugih primjedbi. Da bismo otklonili te primjedbe formirali 
smo stručni tim koji je donio zaključak da de se dodatno analizirati glavni projekt i utvrditi 
koja je potreba izmjena i dopuna glavnog projekta. Tijekom slijedede godine mogude je 
napraviti značajniji korak unaprijed i početi realizirati predviđena sredstva u Fondu.  
Što se tiče europskih projekata, u Gradu Omišu ima samo jedna osoba koja radi na tome, a 
pitanje je mogu li projekti, koje se nalaze u PUR-u,  aplicirati za sredstva iz EU fondova? U 
tom smislu u posljednjih 6 mjeseci napravljen je veliki iskorak jer je formiran LAG i s njim 
demo biti daleko bliže sredstvima iz EU fondova. 
 
Ivan Škaričić – kao vijednik i čovjek koji je ovaj grad vodio 18 godina napraviti de sve da se 
škola na Ribnjaku izgradi (što se tiče Županije kao investitora).  
Vijednici SDP-a mogu pripomodi da se i Ministarstvo time pozabavi. 
 
Ivan Pajdek – mišljenja je da je u ovom momentu suvišno govoriti o stavkama proračuna, 
nakon što je vijednik Škaričid rekao da klub HDZ-a ne podržava proračun.  
Novi izbori bi blokirali rad Grada slijededih 9 mjeseci, dolazak povjerenika i u situaciji kada je 
Grad dužan jedan cijeli proračun stopirali bi život u Gradu. Osjeda li netko tu težinu na svojim 
leđima kada kaže da nede podržati proračun?  
Moli da se još  jednom razmisli, da se napravi pauza ako treba, i da  klub HDZ ponovo 
preispita  svoju odluku jer nema razloga da se proračun ruši. 
 
Neven Lelas – postoji li i koja je projekcija vedine u ovom vijedu, što de se to pozitivno 
dogoditi kada se sruši proračun? Pohvalo bi tim koji je izradio i sastavio ovaj proračun jer ga 
je lako pratiti, vide se odakle sredstva dolaze za pojedine projekte i kako de se sredstva 
trošiti. 
 
Zvonko Močić –  na strani  je HDZ-a, no bududi da je i doktor i da brine o ljudima, smatra da 
6-9 mjeseci zastoja na važnim projektima koje je HDZ  inicirao i napravio (stijene, dvorana, 
škola, vodoopskrba) je nenormalno.  
Ne želi živjeti u takvom gradu, a ne učiniti ništa. Zato de podržati proračun jer želi da se vrati 
mir u gradu, pristojnost, suradnja stranaka i da se nastavne ključni i važni projekti za Grad ne 
gubedi ni jednoga dana. Smatra da je napravio i kao političar i kao čovjek dobro i puno ako 
voda dođe 6 mjeseci prije, ako se dvorana završi 6 mjeseci ranije , ako se škola počne graditi 
6 mjeseci prije i da se projekt stijena započne što prije. 
 
Nakon zaključenja rasprave predsjedavatelj je prijedlog dao na glasovanje potom je utvrđeno 
da je sa 9 glasova ZA i 7 glasova PROTIV donijet 
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P R O R A Č U N 
GRADA OMIŠA ZA 2014. GODINU 

sa tekstom kao u prilogu ovog zapisnika oznake Klasa: 400-06/13-01/03, Urbroj:2155/01-01-
13. 
 

Ad 4/ 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA OMIŠA 

 
Gradonačelnik je dostavio prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna Grada Omiša, te predložio 
Gradskom vijedu njezino donošenje. 
Pisani materijal uz ovu točku dostavljen je svim članovima Vijeda. 
Meri Smailagid, voditeljica odsjeka za proračun izvijestila je u ovom predmetu. 
Predlagatelj je predložio da se predmetni prijedlog dopuni i izmjenom teksta članka 15. 
stavak 1., tako da bi glasio: 
 
„U proračunu Grada Omiša za 2014. godinu osiguravaju se sredstva za isplatu naknada, 
dnevnica i potpora iz rada i po osnovi rada dužnosnicima i djelatnicima gradskih upravnih 
tijela i Vlastitog pogona temeljem zakona“ 
 
U otvorenoj raspravi nitko nije sudjelovao. 
Nakon zaključenja rasprave predsjedavatelj je prijedlog, sa navedenom dopunom,   dao na 
glasovanje potom je utvrđeno da je sa 9 glasova ZA i 5 glasova PROTIV donijeta 
 

O D L U K A 
O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA OMIŠA 

sa tekstom kao u prilogu ovog zapisnika oznake Klasa:400-06/13-01/06, Urbroj:2155/01-01-
13-03. 
 

Ad 5/ 
PRIJEDLOG IZMJENE PROGRAMA ODRŽAVANJA  

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE GRADA OMIŠA ZA 2013.G. 
 

Gradonačelnik je dostavio prijedlog izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture, 
te predložio Gradskom vijedu njegovo donošenje. 
Pisani materijal uz ovu točku dostavljen je svim članovima Vijeda. 
Neno Mimica, pročelnik komunalnog odjela izvijestio je u ovom predmetu. 
U otvorenoj raspravi nitko nije sudjelovao. 
Nakon zaključenja rasprave predsjedavatelj je prijedlog dao na glasovanje potom je utvrđeno 
da su sa 11 glasova ZA i 2 glasa SUZDRŽAN donijete 
 

I Z M J E N E 
PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE GRADA OMIŠA ZA 2013.G. 

sa tekstom kao u prilogu ovog zapisnika oznake Klasa: 363-01/12-01/388, Urbroj:2155/01-
01-13-3. 

 
Ad 6/ 

PRIJEDLOG IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRADNJE  
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OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE GRADA OMIŠA ZA 2013.G. 
 

Gradonačelnik je dostavio prijedlog Izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture 
Grada Omiša za 2013.g. te predložio Gradskom vijedu njegovo donošenje. 
Pisani materijal uz ovu točku dostavljen je svim članovima Vijeda. 
Neno Mimica, pročelnik komunalnog odjela izvijestio je u ovom predmetu. 
U otvorenoj raspravi nitko nije sudjelovao. 
Nakon zaključenja rasprave predsjedavatelj je prijedlog dao na glasovanje potom je utvrđeno 
da su jednoglasno sa 12 glasova ZA  donijete 
 

I Z M J E N E  I  D O P U N E  PROGRAMA 
GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE GRADA OMIŠA ZA 2013.G. 
sa tekstom kao u prilogu ovog zapisnika oznake Klasa:363-01/12-01/387, Urbroj:2155/01-01-
13-3. 
 
 
Završeno u  10.50. sati 
 
 
 
VODITELJICA ZAPISNIKA                                                       PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEDA 
Ružica Jerčid                                                                                Zvonko Močid, dr.med. 
 

 


